
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 6. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 114
Forslag til lov om ioniserende stråling og strålebeskyttelse (strålebeskyttelses-
loven).
Af sundhedsministeren (Ellen Trane Nørby)

Spørgsmål 3
Ministeren bedes oplyse årsagen til, at det tilsyneladende ikke er muligt at
skyde det radioaktive affald i Esbjerg ned i undergrunden igen, hvis det ikke
er til fare for mennesker? Ministeren bedes endvidere redegøre for, hvordan
dette forslag vil sikre, at man ikke i flere år opbevarer radioaktivt affald, som
det sker i Esbjerg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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